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Ärende 17: Revidering av översiktsplan 2030 

 

Det är viktigt att Huddinge kommun tar sitt ansvar som en del av en 
växande storstadsregion. För oss innebär det att takten i 
bostadsbyggandet måste höjas och blanda bostadstyperna samt att 
prioriteringen bör vara att bygga hyresrätter med så låga hyror som 
möjligt. Därför ser vi positivt på att det inleds ett arbete med att revidera 
översiktsplanen för Huddinge kommun med sikte på 2050 istället för 2030. 
Detta ger också en bättre bild av hur ett framtida Huddinge kommer att se 
ut ur ett längre perspektiv och bidrar till att arbetet blir lättare att planera. 
Det är också bra att den nya översiktsplanen kan anpassas bättre än den 
liggande till resultatet av Sverigeförhandlingarna och dragningen av 
Spårväg Syd. 

Huddinge är en stor kommun med mycket skog och naturmark. Vi ställer 
oss positiva till att miljö- och hållbarhetsperspektivet prioriteras i 
revideringen i form av bevarade grönstrukturer i kommunen. Det är bra att 
man utgår efter Agenda 2030, då det här årtiondet kommer vara ytterst 
avgörande för de kommande klimatförändringarna. Därför menar vi att 
planerna för byggande av infrastrukturprojektet Tvärförbindelse Södertörn 
bör läggas ned. 

Vi vill se att man fortsatt håller sig till planen med där man inkluderar de 
underrepresenterade grupperna i lokalbefolkningen på de offentliga 
mötena. Det är viktigt att befolkningen i Vårby, Skogås eller Flemingsberg 
har samma tillgång till informationen och dialog med politikerna som de 
som bor i Segeltorp eller Huddinge Centrum.  
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